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 نبذة تعريفية  

 بقسم المحاسبة  عداسالم المحاسبة والتمويلأستاذ 
   كلية العلوم الإدارية

 قسم المحاسبة 

 لمؤهلات ا
 م. 9/9/2013دكتوراه الفلسفة في المحاسبة، جامعة النيلين، كلية الدراسات العليا،  -

 م. 21/9/2003ماجستير العلوم في المحاسبة والتمويل، جامعة الجزيرة، كلية الاقتصاد والتنمية الريفية،  -
 م. 20/6/1999والتنمية الريفية، الشرف في المحاسبة والتمويل، جامعة الجزيرة، كلية الاقتصاد  بكالوريوس -

 

  البحثية  الاهتمامات
 الاهتمام بالبحوث المتعلقة بنظرية المحاسبة والتمويل والإدارة المالية. 

 النشر العلمي  

التزام  /  1 البيئيالمدى  بالإفصاح  العامة  المساهمة  المنشورة  ف   شركات  المالية  التقارير  دراسة حالة: ي  مجموعة سوداتل    " 
)السودان("، المجلة العلمية لجامعة البحر الأحمر، مجلة علمية محكمة نصف سنوية، بورتسودان العدد    للاتصالات المحدودة

 م. 2014 (، 5)
المحاسبي في  /  2 العرض والإفصاح  الإفصاح  لمعيار  وفقاً  للمصارف  المالية  المالية الإسلاميةالقوائم  دراسة  "    للمؤسسات 
  (، 1)الانسانية، مجلة علمية محكمة، العدد  مجلة جامعة البحر الأحمر للعلوم    فيصل الإسلامي السوداني".بنك    في  طبيقيةت

 م.2016
، مجلة علمية محكمة تصدر عن  ك / أثر اتعاب المراجعة في فاعلية تقارير المراجعة الخارجية "دراسة ميدانية"، مجلة أمارابا3

   www.amarabac.comم.   2019(،35(، العدد )10والتكنولوجيا، المجلد )الأكاديمية الأمريكية العربية للعلوم 

 الأنشطة الأخرى 

 أمين المجلس العلمي لقسم المحاسبة.  -
 رئيس لجنة التطوير والجودة بقسم المحاسبة.  -
 رئيس لجنة المعيار الأول بالقسم )الرسالة والأهداف(.  -

 

    

 



 
Name: Abdelnasir Mohamednour Ahmed 

Department: Accounting 
  
Tel:  
E-mail : amadam@nu.edu.sa 

Web Site (Optional):  

Professional Summary 

- Assistant Professor of Accounting and Finance. 

- Department of Accounting. 

- Faculty of Administrative Sciences.  

Qualifications   

- Ph.D. in Accounting, Al-Neelain University, College of Graduate Studies, 9/9/2013. 
- M.Sc. in Accounting & Finance, University of Gezira - 21/09/2003. 
- B. Sc. (Honours) in Accounting & Finance, Faculty of Economics and Rural Development- University 
of Gezira - 20/06/1999 

Research Interests  
Interest in research related to the theory of accounting, finance, and financial management. 

Publications  

1-The Extent of Public Shareholding Companies’ Commitment to environmental disclosure in 
published financial reports “Case Study: Sudatel Communications Group Limited (Sudan), Scientific 
Journal of Red Sea University, Scientific Journal, Port Sudan, issue (5), 2014. 

2- Accounting disclosure in the financial statements of banks in accordance with the standards of 
presentation and disclosure for financial Islamic Institutions “An Applied Study - Faisal Islamic Bank of 
Sudan.” Red Sea University Journal of Science  Humanity, Scientific Journal, issue (1), 2016. 

3- The Impact of Audit Fees on the Effectiveness of External Audit Reports “A Field Study,” Amarabak 
Journal, a peer-reviewed scientific journal published by the American-Arab Academy of Science and 
Technology, Volume (10), Issue (35), 2019. www.amarabac.com 

Other Activities 

- Secretary of the Academic Council of the Accounting Department . 

- Head of the Development and Quality Committee in the Accounting Department. 

- Head of the Department’s First standard Committee (mission and goals). 
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